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 Styrelseprotokoll nr: 70 
 Tid:  2021-01-27 kl. 19:00.  
 Plats: Online via Zoom på grund av covid-19 pandemin. 

Närvarande:  Ulf, Per, Ludvig, Christoffer, Annmari, 
Marie-Louise och Linda.  

      
1 VÄLKOMMEN: 

 
 

Ordförande Ulf Holmberg hälsade välkomna och öppnade 
mötet via Zoom.  

2 DAGORDNING 
a) Nya frågor 
b) Godkännande av 

dagordningen 
 

 
Inga nya frågor.  
Dagordningen godkändes.  

3 VAL AV JUSTERARE: 
 

Justeras av ordföranden och Annmari.  

4 FÖREGÅENDE PROTO-
KOLL: 
 

Föregående protokoll från den 18 november 2020 godkändes 
och läggs till handlingarna.   

5 SKRIVELSER:    
 
 

Vi har fått avslag från Kristianstad kommun, Tekniska nämn-
den, angående medborgarförslag om belysning vid bouleba-
nan och lekplatsen. Man kan fortsätta lämna in medborgar-
förslag angående detta så att påtryckningen ökar men i nulä-
get har vi fått svaret att de prioriterar belysningen utanför 
skolor och förskolor.   

6 EKONOMI: 
a. Balansrapport 

 
 
 
 
 

b. Medlems- 
situationen 

 

  
2020 slutade med en förlust på 696,45 kr. Det utgående kapi-
talet hamnade på 12 935,73 kr. Underskottet är halverat jäm-
fört med föregående år.  
Under 2021 har vi en haft en bankkostnad på 922,50 kr. Fram 
till mitten av juli i år är swish avgiftsfritt för föreningen, däref-
ter tillkommer en avgift på 1,50 kr/swish.  
Vid årsskiftet var vi 83 medlemmar. 2021 har 3 hushåll betalt 
medlemsavgift, dock ett hushåll som bara betalt 100 kr, de 
andra två 200 kr.  
 

7 BESLUTADE MEN EJ GE-
NOMFÖRDA PUNKTER. 
       a. 
 
 
 
 
 
 

 
 
Marie-Louise har fortsatt sin kontakt med Anna-Lena Biel på 
Form & Struktur i Åhus angående att ta tillvara på regnvatt-
net. Den 19 februari 2021 kommer Anna-Lena hem till Marie-
Louise på Mistelvägen 11 och Una på Enrisvägen 3 för att 
titta på hur trädgårdarna ser ut och vilka förslag som finns.  
Marie-Louise ska fråga om Anna-Lena kan komma på en 
framtida Växtbytardag och informera om vad de kommit från 



 
 
  2 (3) 
 

styrelsen@4ways.se  http://www.4ways.se 

 
 
 
 
      b. 
               i.  
                    
               ii. 
 
 
               iii. 
 
 
 
 
 
               iv. 
 
 
               v. 
 
 
 
               vi. 

till avseende regnvattnet men gärna också lite om vilka väx-
ter som trivs i området och vad som passar att plantera i våra 
trädgårdar.  
 
Kommande årsmöte 
Datumet är den 10 mars kl 19.00 och det kommer att hållas 
online.  
Diskussion kring vilken digital plattform som ska användas, 
Zoom eller Teams. Landar i att vi använder Zoom som verkar 
uppfylla de önskemål vi har.  
Valberedningen är informerad om att Ulf och Per inte önskar 
ställa upp för omval. Annmari tar gärna över Pers post men 
till ordförande finns ingen kandidat. Några förslag kommer 
upp men valberedningen får göra en efterfrågan om någon är 
intresserad av att ta över ordförandeposten. Finns även en 
vakant plats i valberedningen som behöver fyllas.  
Några synpunkter har kommit in gällande verksamhetsberät-
telsen. Ulf uppdaterar den och skickar sedan runt den bland 
styrelsemedlemmarna så att vi kan skriva under.  
Kallelse till årsmötet kommer att skickas ut senast den 16 
februari. Vi har inget dragplåster denna gång utan får locka 
medlemmarna med att vara med på ett annorlunda möte 
som sker digitalt istället.  
Medlemsförslag till årsmötet ska ha inkommit till styrelsen 
senast tisdagen den 24 februari, det vill säga 14 dagar innan 
mötet.  
 

8 FRÅGOR FRÅN MEDLEM-
MAR MM 
 

 
Inga frågor från medlemmarna.  
 

9 INVENTERING AV AKTU-
ELLA ÄRENDEN 

a.  
 
 
 
 
 

b.  
 
 
       c. 
 
 
 

 
 
Den 17 december avslog Tekniska nämnden förslaget om be-
lysning vid boulebanan och lekplatsen. Det finns dock ett litet 
hopp kvar då personen som från början var ansvarig för frå-
gan var positiv till det hela men tyvärr gick vederbörande på 
föräldraledighet. Kanske aktuellt att ta upp det när denna 
person är tillbaka.  
Gallringen av parkområdena mellan gatorna har inte påbör-
jats än men skulle ske under vintern. Håller frågan öppen tills 
arbetet är utfört.  
Avtalet med Kristianstad kommun om nyttjanderätt av mar-
ken på den asfalterade ”Idran” är klart för påskrift men vi väl-
jer att avvakta med detta tills vi fått besked om kommunen 
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       d.  
 
 
 
 
 
 
       e. 

kommer att asfaltera om den eller ej. Medborgarförslag med 
önskemål om asfaltering är inskickat.  
Projektgruppen som arbetar med ”Idran” (Daniel Midtorn 
(projektledare), Annmari Linderoth, Mikaela Midtorn, 
Christoffer Cardling och Gustav Zimmer) är informerade om 
att ta fram förslag till utformning och finansiering av ”Idran”. 
Idag vid mötet förslår Ludvig att man även kan undersöka in-
tresset av att ha en tennisbana där. Han kollar upp det när-
mare, men grundplanen om en skateplan ligger kvar. 
Coyard, vår app för grannsamverkan, används inte så mycket. 
Det har kommit något meddelande från Länsförsäkringar som 
varnat för halka, annars ingen aktivitet. Ska vi fortsätta an-
vända appen? Eller använda oss av andra sociala medier? Frå-
gan tas upp på årsmötet.  

   
10 VÅRA AMBITIONER 

 
Fortsätta främja boendet i området.  

11 ÖVRIGA FRÅGOR 
 

Inga övriga frågor. 

12 NÄSTA MÖTE Nästa möte blir årsmötet som kommer äga rum onsdagen 
den 10 mars kl 19:00, även detta online. 

 
12 AVSLUTNING Mötet avslutas.  

 
 

 
Åhus den 27 januari 2021 
 
 
Linda Torstensson   
 
Linda Torstensson, Sekreterare       
 
Justeras: 
 
Ulf Holmberg                Annmari Linderoth  
               
Ulf Holmberg, Ordförande   Annmari Linderoth 
 


